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Abstract (en)
So that full bobbins 10 and empty tubes 8 can be transferred to and from suspended carriage trains 11 on a roving frame 1 in a way which is as
simple as possible and which necessitates only slight constructional modifications on the roving frame, it is proposed to move the suspended
carriage train into the changing position on a guide track running through the fliers 6. For this purpose, there are arranged under the heads 15 of the
fliers 6 and/or under the flier rail 5 of the roving frame 1 guide members 17, 22/23, 41, 42 which, especially in the transverse position of the fliers 6
relative to the longitudinal axis of the roving frame, form a guide track carrying a suspended carriage train 11. <IMAGE>

Abstract (de)
Um auf möglichst einfache, nur geringe bauliche Veränderungen an der Vorspinnmaschine bedingende Weise an einer Vorspinnmaschine 1 volle
Spulen 10 und leere Hülsen 8 an bzw. von Hängewagenzügen 11 übergeben zu können, wird vorgeschlagen, den Hängewagenzug an einer durch
die Flügel 6 verlaufenden Führungsbahn in die Wechselstellung zu fahren. Zu diesem Zweck sind unter den Köpfen 15 der Flügel 6 und/oder
unter der Flügelbank 5 der Vorspinnmaschine 1 Führungsglieder 17, 22/23, 41, 42 angeordnet, die insbesondere in Querstellung der Flügel 6 zur
Längsachse der Vorspinnmaschine eine einen Hängewagenzug 11 tragende Führungsbahn bilden. <IMAGE>
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